



2 February 2018

Dear Parents,

**SSCPSPTA Notice No. 11**  
**The 80<sup>th</sup> Anniversary Concert – Parents' Choir Performance**  
**23 April 2018 (Monday)**

To celebrate the School's 80<sup>th</sup> Anniversary, the SSCPS PTA and Friends of SSCPS will jointly organize a Parents' Choir and will hold our debut performance at the 80<sup>th</sup> Anniversary Concert. This performance is to echo with the 80<sup>th</sup> Anniversary Concert to provide a platform for parents, alumni, students and friends to share moments of joy together. You are cordially invited to join us for the performance in the Anniversary Concert which will be held on 23 April 2018 (Monday) evening at Hong Kong Cultural Centre Concert Hall.

Please note that five rehearsals\* at school are scheduled as follows:

- 1) 21 March 2018 (Wed) - 7pm to 9pm
- 2) 10 April 2018 (Tue) - 7pm to 9pm
- 3) 13 April 2018 (Fri) - 7pm to 9pm
- 4) 19 April 2018 (Thu) - 7pm to 9pm
- 5) 22 April 2018 (Sun) - 2pm to 6pm (Final rehearsal)

*\*We expect that participants should attend at least 3 out of 4 rehearsals and the final rehearsal on 22 April 2018.*

If you are interested to join, please complete the enrollment form in **our school app** by **5 March 2018 (Monday)**. If you have any questions, please call Ms Alice Kwok of SSCPSPTA at 6200 3207 or Dr Sylvia Doo of Friends of SSCPS at 9300 0603.

Yours sincerely, SSCPSPTA

敬啟者：

**SSCPSPTA 第十一號通告**  
**八十週年校慶音樂會 - 家長合唱團表演**  
**二零一八年四月二十三日(星期一)**

為迎合本校八十週年校慶慶典之重頭項目 - 「八十週年校慶音樂會」，本校家長教師會與聖士提反書院附屬小學之友首次攜手組織一隊家長合唱團，希望藉着校慶音樂會的表演，讓家長、校友、學生及朋友能共聚一堂，分享慶祝校慶的喜悅。現誠邀大家參加及支持家長教師會與小學之友於二零一八年四月二十三日(星期一) 晚上假香港文化中心音樂廳聯合呈獻的「家長合唱團表演」。

五次於校內綵排\*的時間表如下：

- 1) 二零一八年三月二十一日(星期三) 晚上七時至九時
- 2) 二零一八年四月十日(星期二) 晚上七時至九時
- 3) 二零一八年四月十三日(星期五) 晚上七時至九時
- 4) 二零一八年四月十九日(星期四) 晚上七時至九時
- 5) 二零一八年四月二十二日(星期日) 下午二時至六時 (最後綵排)

*\*我們預期參加者需最少出席三次綵排及於四月二十二日的最後綵排。*

有興趣參加者請於二零一八年三月五日(星期一)或以前填妥本校手機程式內之報名表。如有查詢，請聯絡家長教師會 郭雅思女士 6200 3207 或聖士提反書院附屬小學之友 杜蘊瑜醫生 9300 0603。

此致  
家長教師會會員 台鑒

家長教師會謹啟  
二零一八年二月二日